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PROTOKÓŁ 0012.11.13.2016 
z posiedzenia Komisji Edukacji i Polityki Społecznej  

w dniu 14 grudnia 2016 roku 
 

Miejsce posiedzenia: sala nr 130 Urzędu Miasta 
Czas posiedzenia: 14.00- 16.45 
 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście zgodnie z 
załączonymi listami obecności.  
 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia 

2. Przyjęcie porządku obrad 

3. Sprawy bieżące: 

• Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Jastrzębie-Zdrój, 

• Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój na 2016 rok, 

• Projekt uchwały w sprawie umorzenia należności budżetowych 
(24.287,84 zł)  

• Projekt uchwały w sprawie umorzenia należności budżetowych 
(41.021,02 zł)  

• Projekt uchwały w sprawie umorzenia należności budżetowych 
(43.361,03 zł)  

• Projekt uchwały w sprawie umorzenia należności budżetowych 
(46.232,98 zł)  

• Projekt uchwały w sprawie umorzenia należności budżetowych 
(53.470,58 zł)  

• Projekt uchwały w sprawie umorzenia należności budżetowych 
(85.692,25 zł)  

• Projekt uchwały w sprawie umorzenia należności budżetowych  
(95.049, 75 zł)  

• Projekt uchwały w sprawie umorzenia należności budżetowych 
(247.522,44 zł)  

• Projekt uchwały w sprawie przyjęcia gminnego programu profilaktyki i 
rozwiązywania problemów alkoholowych na 2017r.  

• Projekt uchwały w sprawie przyjęcia gminnego programu 
przeciwdziałania narkomanii na 2017r.  

• Projekt uchwały w sprawie zasad sprzedaży gminnych lokali 
mieszkalnych ich najemcom, określenia warunków udzielania bonifikat i 
wysokości stawek procentowych od ceny sprzedaży, 
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• Projekt uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Gimnazjum Nr 1 
wchodzącego w skład Zespołu Szkół Nr 5 im. Jana Pawła II z siedzibą w 
Jastrzębiu-Zdroju przy ul. Staszica 10 w Gimnazjum Nr 1 Mistrzostwa 
Sportowego wchodzącego w skład Zespołu Szkół Nr 5  

• Projekt uchwały w sprawie zobowiązania się do zapewnienia warunków 
do osiedlenia się na terenie Gminy Jastrzębie-Zdrój jednemu 
nieokreślonemu imiennie repatriantowi oraz członkom jego najbliższej 
rodziny z terytorium obecnej Republiki Armenii, Republiki 
Azerbejdżańskiej, Republiki Gruzji, Republiki Kazachstanu, Republiki 
Kirgiskiej, Republiki Tadżykistanu, Republiki Turkmenistanu, Republiki 
Uzbekistanu albo azjatyckiej części Federacji Rosyjskiej, 

• Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości i zasad ustalania oraz 
rozliczania dotacji celowej dla podmiotów prowadzących niepubliczne 
żłobki na terenie Miasta Jastrzębie-Zdrój, 

• Pismo Gimnazjum nr 8 w sprawie lokalizacji CUW, 
• Pismo Zespołu Szkół Mistrzostwa Sportowego w sprawie 

dofinansowania kosztów wyżywienia,  
• Apel o pomoc, 

4. Szkolnictwo zawodowe w naszym mieście i dalsze perspektywy 
rozwoju, 

5. Plan pracy Komisji na I półrocze 2017 r.  
6. Wolne głosy i wnioski 
7. Przyjęcie protokołu z dnia 13 września  oraz 23 listopada 2016 r.  
8. Zakończenie posiedzenia  

Ad.1 

Otwarcia posiedzenia dokonała  Przewodnicząca Komisji- Anna Toborowicz.  
Powitała przybyłych na posiedzenie członków Komisji oraz zaproszonych gości. 

Ad. 2 

Porządek obrad został przyjęty głosami: za – 4, przeciw – 0,wstrzymujących się 
– 0. 

Ad. 3. 

Sprawy bieżące: 

• Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Jastrzębie-Zdrój, 

 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 

Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 

0. 

 
• Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta 

Jastrzębie-Zdrój na 2016 rok, 
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Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzielił Skarbnik Miasta -  
Dariusz Holesz. Poinformował, że proponuje się zwiększyć plan dochodów 
bieżących budżetu Miasta w dziale 758 - Różne rozliczenia o kwotę 193 934 zł, w 
związku z przyznaniem Miastu środków z rezerwy części oświatowej subwencji 
ogólnej. Proponuje się zwiększyć plan dochodów bieżących budżetu Miasta w 
dziale 852 - Pomoc społeczna o kwotę 14 500 zł, z tytułu zwrotu nienależnie 
pobranych świadczeń rodzinnych wraz z odsetkami. Analiza własna realizacji 
dochodów wykazała, że niektóre źródła nie zostaną zrealizowane, w tym: a) 
dochody z budżetu Unii Europejskiej o kwotę 1 368 413 zł, w tym: 

- o 680 427 zł na dofinansowanie wieloletniego przedsięwzięcia „Budowa 
infrastruktury wychowania przedszkolnego dla PP 10 przy Zespole Szkół Nr 8 w 
Jastrzębiu-Zdroju" klasyfikowanego w dziale 801 - Oświata i wychowanie, w 
związku ze zmianą harmonogramu realizacji projektu, a co za tym idzie 
przesunięciem dochodów z roku 2016 na lata kolejne. 
-   o 687 986 zł w związku z końcowym rozliczeniem oraz uznaniem części 
wydatków za niekwalifikowane projektu „Odwiedź sąsiada-uatrakcyjnienie oferty 
turystycznej polsko-czeskiego pogranicza" (454 293 zł, w tym dochody bieżące 1 
730 zł i dochody majątkowe 452 563 zł) klasyfikowanego w dziale 926 - Kultura 
fizyczna i projektu „Dostępna granica" (233 693 zł, w tym dochody bieżące 30 
620 zł i dochody majątkowe 203 073 zł) klasyfikowanego w dziale 600 -Transport 
i łączność. 
b)  dochody z tytułu wpływów z najmu lokali mieszkalnych i powierzchni 
użytkowych oraz opłat za media o kwotę 1 120 596 zł, klasyfikowane w dziale 
700 - Gospodarka mieszkaniowa, w tym: 
-   za lokale mieszkalne (520 350 zł) w związku z niską ściągalnością tych opłat, 
-   za powierzchnie użytkowe (600 246 zł) w związku z niższym niż planowano 
wynajmem pomieszczeń w lokalach użytkowych jak również wynajmem 
pomieszczeń dla stowarzyszeń za symboliczną złotówkę oraz na potrzeby 
działalności jednostek organizacyjnych Miasta, za które nie są pobierane opłaty, 
c)  dochody z opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi o kwotę 3 388 
260 zł, klasyfikowane w dziale 900 - Gospodarka komunalna. 
Załącznik Nr 2 
Proponuje się zmniejszyć plan wydatków budżetu Miasta w dziale 600 - Transport 
i łączność, rozdziale 60015 - Drogi publiczne w miastach na prawach powiatu o 
kwotę 597 867 zł, w związku z uzyskaniem informacji od Marszałka 
Województwa Śląskiego, iż decyzja w sprawie zwrotu części dotacji dla zadań 
związanych z budową Drogi Głównej Południowej wraz z należnymi odsetkami 
zostanie wydana w 2017 roku. Zmniejszenie wydatków bieżących obejmuje 
kwotę 184 030 zł, a wydatków majątkowych 413 837 zł. 
2.  Proponuje się zwiększyć plan wydatków majątkowych budżetu Miasta w dziale 
710 - Działalność usługowa, rozdziale 71035 - Cmentarze o kwotę 13 707 zł, z 
przeznaczeniem na wieloletnie przedsięwzięcie Nr 000-000-025-300 
„Cmentarze". Część prac związanych z realizacją przedsięwzięcia wykonywanych 
jest przez pracowników Jastrzębskiego Zakładu Komunalnego, dlatego koszty ich 
wynagrodzeń w wysokości 13 707 zł proponuje się przenieść z działu 900 - 
Gospodarka komunalna, rozdziale 90017 - Zakłady gospodarki komunalnej. 
3.  Proponuje się zwiększyć plan wydatków bieżących budżetu Miasta w dziale 
801 - Oświata i wychowanie, o kwotę 193 934 zł, w związku z otrzymaniem 
środków z rezerwy części oświatowej subwencji ogólnej, w tym: 
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-   w rozdziale 80130 - Szkoły zawodowe o 41 500 zł, z przeznaczeniem na zakup 
pomocy naukowych dla Zespołu Szkół Zawodowych, 
-   w rozdziale 80195 - Pozostała działalność o 152 434 zł, 
4.  Proponuje się zwiększyć plan wydatków bieżących budżetu Miasta w dziale 
851 - Ochrona zdrowia, rozdziale 85117 — Zakłady opiekuńczo-lecznicze i 
pielęgnacyjno-opiekuńcze o kwotę 4 000 zł, z przeznaczeniem na sfinansowanie 
kosztów pobytu dziecka niepełnosprawnego z terenu miasta Jastrzębie-Zdrój w 
Zakładzie Leczniczo-Opiekuńczym dla Dzieci „BETLEJEM" w Jastrzębiu-Zdroju, 
skierowane go postanowieniem Sądu Rodzinnego. Zgodnie z ustawą o 
świadczeniach opieki zdrowotnej finansowanych ze środków publicznych, 
miesięczną opłatę za wyżywienie i zakwaterowanie dziecka pozbawionego opieki i 
wychowania rodziców, przebywającego w zakładzie opiekuńczo-leczniczym 
ponosi powiat właściwy ze względu na miejsce urodzenia dziecka. 5. Proponuje 
się zmniejszyć plan wydatków bieżących budżetu Miasta w dziale 900 - 
Gospodarka komunalna, rozdziale 90002 - Gospodarka odpadami o kwotę 5 268 
902 zł, w związku z końcowym rozliczeniem umów z firmą TRANSGÓR S.A. i z 
firmą EKO i w związku z podpisaniem nowych umów na odbiór i 
zagospodarowanie odpadów po przetargu. 
W związku ze zmianami wynikającymi z Zarządzeń Prezydenta Miasta proponuje 
się zmniejszyć plan dotacji udzielanych z budżetu Miasta na dofinansowanie 
realizacji zadań w /.aloesie kształcenia, wychowania i opieki, w tym profilaktyki 
społecznej o kwotę 15 001 zł, w tym: 
a)    zmniejszyć dotację dla Niepublicznego Przedszkola Sportowo-Artystycznego 
„Mali Pasjonaci" o kwotę 22 000 zł, w tym: 
-   w rozdziale 80104 zmniejszyć dotacje o 30 000 zł, 
-   w rozdziale 80149 zwiększyć dotację o 8 000 zł, 
b)    zmniejszyć dotację dla „LOGUS" Maria Białas o kwotę 15 001 zł (rozdział 
80151), 
c)    zwiększyć dotację dla Niepublicznego Przedszkola Językowego „SECRET" o 
kwotę 11 000 zł, 
-   w rozdziale 80104 o 8 000 zł, 
-   w rozdziale 80149 o 3 000 zł, 
d)    zwiększyć dotację dla Przedszkola „Pod Tęczą" o kwotę 3 000 zł (rozdział 
80104), 
e)    zwiększyć dotację dla Przedszkola Niepublicznego z Oddziałami 
Integracyjnymi Dzwoneczek w Jastrzębiu-Zdroju o kwotę 8 000 zł (rozdział 
80149). 
 

Bernadeta Magiera 
 - Pani Prezydent mówiła, że otrzymaliśmy 4 mln. zł mniej subwencji oświatowej, 
jak my sobie z tym poradzimy? 
 
Dariusz Holesz 
 - Budżet się bilansuje to znaczy, że sobie poradziliśmy. 
 
Andrzej Pawłowski 
 - Wiedzieliśmy, że 6 latki mają być objęte subwencją. 8 grudnia pojawiła się 
zmiana do ustawy o systemie oświaty, która mówi, że dzieci 6 letnie będą objęte 
subwencją, ale wcześniej nie wiedzieliśmy o tym, że od tych dzieci nie będziemy 
mogli pobierać opłaty ponad podstawę programową co z kolei wpływa na 
dochody miasta. Musimy przeliczyć jaki to będzie miało wpływ na pomniejszenie 
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dochodów. Pomimo tego ,że jest mniejsza subwencja to po raz kolejny uszczupla 
się dochody samorządu. To jest nowa rzecz. 6 latki nie są objęte opłatami.  
 
Dariusz Holesz 
 - Nie będziemy teraz tego zmniejszać bo byśmy nie zbilansowali budżetu miasta. 
Wiemy, że problem jest.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 

Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
0. 
 

• Projekt uchwały w sprawie umorzenia należności budżetowych 
(24.287,84 zł), 

 
Anna Toborowicz 
 - Proszę powiedzieć czym spowodowane są umorzenia? 
 
Beata Olszok 
 - Każdy wniosek jest inaczej rozpatrywany i podejście do wniosków jest zupełnie  
inne. Wśród osób u których występujemy o umorzenia należności są osoby, które 
zmarły i nie pozostawiły spadkobierców lub spadkobiercy odrzucili spadek. Są  
również takie osoby gdzie częściowo występujemy o umorzenie . Największa 
kwota umorzenia dotyczy wynajmu pomieszczenia strzelnicy przy ul. Jagiełły. 
Strzelnicy już dawno nie ma. Obiekt został przekazany do MZN w 2000 roku. 
Cały czas postępowania trwały. Są dwa wyroki dotyczące zasądzenia tych kwot. 
Zaległość główna wynosiła 85 tys. zł. Przez 16 lat prowadzenia podstępowania 
odsetki wynoszą 162 tys. zł. Rozmawialiśmy na ten temat na Komisji Skarbu, 
aby jednak wniosek złożyć, żeby dalej postępowań, które nic nie rokują nie 
przedłużać w nieskończoność. Firma została wykreślona z KRS. Nie mamy firmy i 
nie ma podstaw, żeby w dalszym ciągu dochodzić zaległości. 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 

0. 

 
• Projekt uchwały w sprawie umorzenia należności budżetowych 

(41.021,02 zł), 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 

Stanowisko przyjęto głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 

0. 
 

• Projekt uchwały w sprawie umorzenia należności budżetowych 
(43.361,03 zł)  

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 

Stanowisko przyjęto głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 

0. 
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• Projekt uchwały w sprawie umorzenia należności budżetowych 

(46.232,98 zł)  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 

Stanowisko przyjęto głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
0. 
 

• Projekt uchwały w sprawie umorzenia należności budżetowych 
(53.470,58 zł)  

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 

Stanowisko przyjęto głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
0. 
 

• Projekt uchwały w sprawie umorzenia należności budżetowych 
(85.692,25 zł)  

 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 

Stanowisko przyjęto głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
0. 

 
• Projekt uchwały w sprawie umorzenia należności budżetowych  

(95.049, 75 zł)  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 

0. 
 

• Projekt uchwały w sprawie umorzenia należności budżetowych 
(247.522,44 zł)  

Olszok Beata 
 - Jak wspomniałam wcześniej firma jest wyrejestrowana z KRS. Było zasądzenie 
w stosunku do Prezesa firmy. Egzekucja jest niemożliwa bo Pan jest 
zarejestrowany w PUP. Windykacja przy tym wniosku kosztowała Miasto 13 tys. 
zł.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 

Stanowisko przyjęto głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
2. 

 
 
• Projekt uchwały w sprawie przyjęcia gminnego programu profilaktyki i 

rozwiązywania problemów alkoholowych na 2017r.  
 
Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzieliła Pełnomocnik 
Prezydenta Miasta ds. problemów alkoholowych. Poinformowała, że jeżeli chodzi 
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o zadania, które są w programie to wynikają one z ustawy o wychowaniu w 
trzeźwości. Kwota 250 tys. zł przeznaczona jest na utrzymanie Punktu 
Interwencji Kryzysowej.  27 tys. zł przeznaczone jest na konkursy profilaktyczne 
w szkołach. Mamy 10 świetlic opiekuńczo wychowawczych w szkołach 
podstawowych  - SP 1, 4,5,6, 9, 10, 19, 21, ZSMS, ZS nr 13. Wydział Polityki 
Społecznej i Mieszkaniowej ma kwotę 239 tys. zł. Środki przeznaczone są na 
dotacje dla organizacji pozarządowych. Pozostałe środki przeznaczone są na 
warsztaty, promenadę trzeźwości i bieżące działania. Poradnia Psychologiczno –
Pedagogiczna to jest telefon zaufania. Straż Miejska prowadzi różne działania 
profilaktyczne. Były spektakle. W tym roku młodzież kręciła filmiki profilaktyczne. 
Działania będziemy dalej kontynuować.  
 
Elżbieta Siwiec 
 - Czy filmiki są tylko na potrzeby konkursu czy są jakoś wykorzystane? 
 
Magda Ostaszewska-Wdowiak 
 - Filmiki będą pokazywane młodzieży, mieszkańcom naszego miasta.  
 
Anna Toborowicz 
 - Kto wchodzi w skład Miejskiej Komisji ds. rozwiązywania problemów 
alkoholowych? 
 
Magda Ostaszewska – Wdowiak 
 - Na chwilę obecną są przedstawiciele klubów, prokurator, kuratorzy sądowi, 
poradnia odwykowa, ja, Pani z Wydz. Obywatelskiego i Komunikacji, która 
zajmuje się koncesjami. Komisja zajmuje się również ocenianiem wniosków o 
koncesję.  
 
Anna Toborowicz 
 - Jaka obowiązuje odległość  między sklepem z alkoholem, a szkołą? 
 
Magda Ostaszewska -  Wdowiak 
 - Ustawa o wychowaniu w trzeźwości to precyzuje. Wszystkie sklepy, które 
mamy na terenie miasta na pewno są zgodne z ustawą jak i naszymi 
wewnętrznymi przepisami.  
 
Janusz Buda 
 - W ostatnim czasie odebraliśmy jedną koncesję za sprzedaż alkoholu osobie 
nieletniej.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
0. 

 
 

• Projekt uchwały w sprawie przyjęcia gminnego programu 
przeciwdziałania narkomanii na 2017r.  

 
Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzieliła Pełnomocnik 
Prezydenta Miasta ds. problemów alkoholowych. 
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Anna Toborowicz 
 - Czy w szkołach szerzy się problem narkomani? Czy mamy takie przypadki? 
 
Andrzej Pawłowski 
 - Nie mamy aktualnych statystyk. Zgłoszeń oficjalnych nie ma. Pojawiają się 
zgłoszenia,  ale w obrębie szkoły. Jest prowadzona szeroka akcja profilaktyczna 
w porozumieniu z sanepidem wodzisławskim – STOP DOPALCZOM. Szkoły w 
swoich programach profilaktycznych również zawierają te zadania. Pedagodzy 
szkolni na bieżąco prowadzą rozmowy.  
 
Magiera Bernadeta 
 - Czy na terenie miasta jest jakiś sklep z dopalaczami? 
 
Andrzej Pawłowski 
 - W Rybniku jeden sklep funkcjonuje natomiast w Jastrzębiu już nie.  
 
Teresa Jachimowska 
  - O uzależnieniu związanym z narkotykami najczęściej dowiadujemy się w 
momencie kiedy odbieramy dzieci. Odebrałyśmy 6 dzieci dwa tygodnie temu z 
rodziny gdzie ojciec od dłuższego czasu jest uzależniony od narkotyków.  
 
Andrzej Pawłowski 
 - Bardzo dobra jest współpraca pedagogów z kuratorami sądowymi, 
pracownikami socjalnymi.  
 
Elżbieta Siwiec 
 - Jakie instytucje w naszym mieście mogą pomóc narkomanowi? 
 
Teresa Jachimowska 
 - Jest problem. Brakuje psychiatrów dziecięcych i osób związanych z tą 
problematyką. Posiłkujemy się niepublicznymi NZOZ-ami jak „Syriusz” w Żorach.  
 
Magiera Bernadeta 
 - Bardzo dobre wyniki ma stowarzyszenie „Cenacolo”, które funkcjonuje w 
Polsce.  
 
Teresa Jachimowska 
 - Byliśmy kilkanaście lat temu w „Cenacolo” z Prezydentem Janeckim. Cenacolo 
jest w dziwnej strukturze gdyż nie przyjmą osób z miejsca gdzie mają siedzibę. 
Mają swój system dzielenia osób. Chcieliśmy nawiązać z nimi współpracę, ale 
niestety nie udało się.  
 
Magda Ostaszewska-Wdowiak 
 - Pierwszym krokiem jest telefon zaufania, następnie punkt konsultacyjny przy 
kościele NMP Matki Kościoła.  
 
Elżbieta Siwiec 
 - Kto pracuje w telefonie zaufania? 
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Andrzej Pawłowski 
 - Jestem koordynatorem tel. zaufania. W sporej części pracują tam osoby, które 
pracowały w PPP ,Sądzie jako kuratorzy ,  poradni odwykowej.  
 
Magda Ostaszewska-Wdowiak 
 - Jest również Poradnia „Neuromed”, która w swoich zapisach ma terapię 
ośrodków psychoaktywnych.  
 
Elżbieta Siwiec 
 - Mówimy o programach profilaktycznych a żaden program nie załatwi problemu 
uzależnień tak jak by tego oczekiwało społeczeństwo.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 

Stanowisko przyjęto głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
0. 

 
• Projekt uchwały w sprawie zasad sprzedaży gminnych lokali 

mieszkalnych ich najemcom, określenia warunków udzielania bonifikat i 
wysokości stawek procentowych od ceny sprzedaży, 

 
Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzieliła Naczelnik Wydziału 
Polityki Społecznej i Mieszkaniowej- Joanna Cisek. Poinformowała, że od  
1 stycznia 2017 r, wstrzymuje się sprzedaż lokali komunalnych. Sprzedaliśmy 
636 lokali komunalnych.  
 
Elżbieta Siwiec 
 -Mieszkam na zasobach gdzie wykupiłam mieszkanie i powstała Wspólnota 
Mieszkaniowa, ale nie są to wszystkie mieszkania z bloku. Bardzo trudno się 
mieszka na zasobach gdzie część mieszkańców to Wspólnota Mieszkaniowa, a 
część to mieszkania komunalne. Czasem się zdarza, że już niewiele mieszkań w 
bloku zostało. Tak się zastanawiam czy nie zasadne by było, aby na tych 
zasobach powstały Wspólnoty Mieszkaniowe?  Czy jest możliwe, aby mieszkania 
komunalne zgromadzić w jednym miejscu, a pozostałe sprzedać.  
 
Janusz Buda 
 - Z punktu widzenia zarządzania byłoby to dla nas bardzo dobre. Ludzie pomału 
dostrzegają, że skoro mieszkanie zostało wykupione za niższą cenę to trzeba 
zainwestować w remonty.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 

Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
1. 
 

• Projekt uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Gimnazjum Nr 1 
wchodzącego w skład Zespołu Szkół Nr 5 im. Jana Pawła II z siedzibą w 
Jastrzębiu-Zdroju przy ul. Staszica 10 w Gimnazjum Nr 1 Mistrzostwa 
Sportowego wchodzącego w skład Zespołu Szkół Nr 5  

 
Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzielił Naczelnik Wydziału 
Edukacji – Andrzej Pawłowski. Poinformował, że  Rozporządzenie w sprawie 
warunków tworzenia i prowadzenia  oddziałów sportowych i oddziałów 
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mistrzostwa sportowego zakłada, że jeżeli w kolejnych 3 latach odbywa się 
kształcenie w co najmniej jednej dyscyplinie sportowej to ta szkoła z mocy 
Rozporządzenia jest Szkołą Mistrzostwa Sportowego. Formalnością jest to, że 
Rada Miasta podejmuję uchwałę w tej sprawie. Rozporządzenie Ministerstwa 
Edukacji daje taką możliwość w tym zakresie. Kształcenie w Gimnazjum nr 1 w 
ZS nr 5 w klasie dyscypliny piłka nożna odbywa się od 12 lat.  
 
Elżbieta Siwiec 
 - Czemu dopiero teraz chcemy to zrobić jak jest reforma? 
 
Anna Hetman 
 - Chodziło o subwencję.  
 
Elżbieta Siwiec 
 - 12 lat jest kształcenie to od 9 lat mogła być subwencja na klasy sportowe.  
 
Anna Hetman 
 - Mogła być.  
 
Elżbieta Siwiec 
 - A nie było. Teraz jak jest reforma oświatowa, to co to jest? Dlaczego teraz to 
robimy? 
 
Anna Hetman 
 - W ub. roku mówiłam o tym  zanim o reformie stało się głośno. Klas sportowych 
w niektórych szkołach jest więcej. Sama byłam zdziwiona że wcześniej nie było 
to uregulowane.  
 
Elżbieta Siwiec 
 - No właśnie.  
 
Andrzej Pawłowski 
 - Na klasy sportowe subwencja jest wyższa od standardu, na klasy mistrzostwa 
sportowego subwencja jest wyższa niż na klasy sportowe.   
 
Elżbieta Siwiec 
 - Można było zawalczyć o wyższą subwencję.  
 
Magiera Bernadeta 
 - Zróbmy to teraz skoro można.   
 
Anna Hetman 
 - To będzie tylko na dwa lata.  
 
Anna Toborowicz  
 - A co dalej? 
 
Anna Hetman 
 - Będziemy o tym 3 stycznia rozmawiać na spotkaniu w sprawie oświaty. 
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Andrzej Pawłowski 
 - Pani Dyrektor ZS nr 5 na razie ustnie zwróciła się z taką propozycją, aby 
docelowo ZS nr 5 był Zespołem Szkół Mistrzostwa Sportowego kształcący w 
klasie  piłka nożna. Docelowo byłaby Szkoła Podstawowa i Liceum po wygaśnięciu 
Gimnazjum.  
 
Elżbieta Siwiec 
 - Dzieci z jakiego obwodu do Szkoły Podstawowej miałyby uczęszczać? 
 
Andrzej Pawłowski 
 - Jeżeli to będzie Szkoła Mistrzostwa Sportowego to nie będzie obwodu. 
Analizując napełnienie w SP nr 4 jak dojdą klasy VII i VIII to szkoła będzie 
wykorzystana w prawie 180%. Póki co mówimy o Szkole Podstawowej 
Mistrzostwa Sportowego, aby dać możliwość kształcenia piłkarzom.  
 
Iwona Rosińska 
 - A co na to Szkoła Podstawowa nr 10 gdzie są klasy sportowe o profili piłki 
nożnej? Czy to nie będzie podbieranie sobie dzieci? 
 
Andrzej Pawłowski 
  - Rozmawialiśmy z Dyrektorem SP nr 10 i nauczycielami. Inicjatywa wzięła się z 
klubu seniorskiego GKS 1962 Jastrzębie, który chce grać w wyższej lidze i ma do 
tego aspiracje. Trzeba mieć zabezpieczone roczniki w młodszych latach, żeby 
uczestniczyć w rozgrywkach. Istnieje taki wew. konflikt jeżeli chodzi o nazwę bo 
jest szkółka piłkarska MOSIR i klub seniorski GKS 1962 Jastrzębie. Sportowo są 
to dwa różne kluby. Trzeba doprowadzić do połączenia, żeby w jednym miejscu 
był jeden klub. Klasy w SP nr 10 póki co funkcjonują i sukcesywnie będą ulegać 
wygaszaniu bod warunkiem, że rodzice będą chcieli, aby w ZS nr 5 ich dzieci się 
uczyły. Rozmawialiśmy również z Dyrektorem SP nr 10 oraz nauczycielami w 
sprawie tworzenia klas sportowych w dziedzinie lekkiej atletyki. Na razie tych 
klas nie ma, ale są takie potrzeby. Funkcjonuje również klasa sportowa pływacka 
i w tym zakresie dalej może funkcjonować i rozwijać się. Jeżeli w SP nr 10 nie 
będzie klas piłkarskich to jest alternatywa, żeby były klasy lekko atletyczne i 
klasy pływackie. To będzie decyzja rodzica.  
 
Elżbieta Siwiec 
 - Czemu przed powstaniem projektu uchwały nie mieliśmy okazji porozmawiać 
jako komisja Edukacji i Polityki Społecznej z zainteresowanymi.  
 
Andrzej Pawłowski 
 - Takie rozmowy się odbywały.  
 
Elżbieta Siwiec 
 - Każdy taki projekt uchwały powinien być poprzedzony konsultacją w których 
powinniśmy uczestniczyć. Skoro opiniujemy projekt uchwały chciałbym mieć 
pełną wiedzę na ten temat, a w tej chwili jej nie mam.  
 
Tadeusz Gorgol 
 - Czy w SP nr 10 będzie dalej prowadzony nabór do klas sportowych piłki 
nożnej? 
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Andrzej Pawłowski 
 - Trenerzy między sobą się porozumieli i z propozycją przyszli do UM. 
 
Tadeusz Gorgol 
 - Żeby nie było tak, że będziemy mieli dwie szkoły podstawowe z klasami piłki 
nożnej.  
 
Anna Toborowicz 
 - Jest zasadne tworzenie takich klas tym bardziej, że mamy dofinansowanie.  
 
Anna Hetman 
 - Do tej pory była duża dobrowolność w tworzeniu profili klas, a następnie walka 
o ucznia. Chcemy wyeliminować, aby tej walki nie było. Nie mamy walczyć o 
ucznia tylko o poziom szkoły. Dlatego teraz rozmawiamy. Jeżeli chodzi o 
tworzenie klas sportowych czy szkoły Mistrzostwa Sportowego opieramy się na 
opinii środowisk sportowych, Dyrektorów szkół, którzy prowadzą takie klasy. 
Rada Sportu przygotowując obecnie program rozwoju sportu w mieście 
przeprowadziła ankietę. Wszystkie kluby sportowe otrzymały ankiety. Wyniki są 
wstępnie opracowywane. Program zakłada opracowanie całej ścieżki szkoleniowej 
dla poszczególnych dyscyplin sportowych . Jeżeli będzie to piłka nożna  to będą 
to określone szkoły. Wiem, że GKS 1962 otrzymywałoby dodatkowo jakieś środki 
finansowe jak byłaby akademia piłkarska i  ścieżka szkoleniowa prawidłowo 
byłaby prowadzona. Wówczas mieliby dostęp do swoich wychowanków.  Podobnie 
jest  z kolejnymi dyscyplinami – siatkówka, hokej, tenis stołowy, judo. Program 
rozwoju sportu musi brać pod uwagę tworzenie klas sportowych w szkołach. 
Rozmawiamy z Dyrektorami w taki sposób, że jak ktoś ma piłkę nożną to nie 
zajmuje się czymś innym.  
 
Iwona Rosińska 
 - Jakie jest zdanie Pana dyrektora SP nr 10, który na klasy sportowe otrzymywał 
większą subwencję? Szkoła Podstawowa nr 10 kojarzy mi się z piłką nożną.  
 
Andrzej Pawłowski 
 - Pan Dyrektor od dwóch lat mówił o trudnościach w organizowaniu zajęć. 
Trenerzy zatrudnieni głównie przez MOSIR jak zaczynali kształcenie z 4 klasą 
sportową to przechodzili do Gimnazjum. Teraz trenerzy powiedzieli, że w jednej 
szkole będą organizowali całe szkolenie sportowe. Pan Dyrektor mając 
nauczyciela, a tak naprawdę trenera tylko do tych godzin na piłkę nożną nie ma 
nauczyciela do dyspozycji. W SP nr 10 jest jeden nauczyciel i zarazem trener, 
 a pozostali to są trenerzy nauczyciele z innych szkół. Pan Dyrektor chce 
unormowania tej sytuacji.  
 
Iwona Rosińska 
 - Pan Dyrektor nie starał się o utworzenie takiej Szkoły Mistrzostwa Sportowego 
w SP nr 10? 
 
Andrzej Pawłowski 
 - Oczywiście jest taka możliwość. Jeżeli zdecyduje się na klasy lekkoatletyczne 
to oczywiście, że tak.  
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Elżbieta Siwiec 
 - Czy mamy zrobiona symulację, czy będą chętni do klasy lekkoatletycznej? 
 
Anna Hetman 
 - Tego nie przewidzimy.  
 
Andrzej Pawłowski 
 - Tak samo jest z klasą pływacką. Było duże zapotrzebowanie przez dwa lata ,a  
w tym roku nie było chętnych.  
 
Anna Toborowicz 
 - Szkoda, że nie było konsultacji z Komisją. Pan Dyrektor Miłoś z ZSMS 
wystosował wcześniej pismo dot. przekształcenia 8 klasowej Szkoły Podstawowej 
w Szkołę Podstawową Mistrzostwa Sportowego. Miał byś dziś obecny, ale ma 
posiedzenie Rady Pedagogicznej. Serdecznie zaprasza Komisję do siebie, abyśmy 
zobaczyli jak szkoła zmieniła się po kilku latach. Zaplanowałam taki temat i na 
pewno do ZSMS pojedziemy. Jeżeli chodzi o ZS nr 5 to nie było żadnego pisma, 
czy konsultacji.  
 
Andrzej Pawłowski 
 - Rozmowy i pisma trafiały do Pani Prezydent i do Wydziału Edukacji.  
 
Anna Tobrowicz 
 - Zawsze były pisane pisma ze strony Dyrektor ZS nr 5, a teraz tego zabrakło.  
 
Elżbieta Siwiec 
 - Bardzo żałuję, że nie ma Pana Miłosia bo wiedział jaki jest temat naszego 
spotkania. Mielibyśmy jego wypowiedź i bylibyśmy mądrzejsi o jego wypowiedzi. 
Zastępca Dyrektora również może prowadzić konferencję.  
 
Anna Hetman 
 - Nie wiem czy Państwo dobrze odczytaliście pismo od Pana Dyrektora Miłosia bo 
tam była mowa o przekształceniu szkoły w Szkołę Mistrzostwa Sportowego o 
profilu piłki siatkowej, a nie piłki nożnej. Pan Miłoś nastawia się na 3 dyscypliny, 
które obecnie ma. Nie ma zaplecza piłkarskiego, dlatego, też nie walczył o piłkę 
nożną. Pani Przewodnicząca organizuje komisję i z ramienia komisji może być 
zaproszenie do Dyrektora szkoły jeżeli są wątpliwe uchwały. Nie chcemy 
narzucać, żeby kogoś zapraszać na posiedzenie komisji.  
 
Anna Toborowicz 
 - Zawsze wcześniej Dyrektor przyszedł i rozmawiał z Komisją Edukacji, że jest 
zamiar przekształcenia.  
 
 
Elżbieta Siwiec 
  - Czy projekt uchwały musi być poddany pod głosowanie na grudniowej Sesji? 
Jeśli nie, to może poprosimy o konsultacje wszystkich zainteresowanych wówczas 
podejmiemy decyzję w oparciu o pełną wiedzę.  
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Anna Hetman 
 - Jeśli chodzi o sam projekt uchwały to nie musiałby być głosowany na 
grudniowej Sesji, ale GKS  1962 Jastrzębie ma swoje procedury i musi przekazać 
do PZPN decyzję.  
 
Andrzej Pawłowski 
 - GKS 1962 Jastrzębie może otrzymać z PZPN dofinansowanie ponieważ jest to 
jedyna drużyna w Polsce, która ma najwięcej zawodników będących 
wychowankami lokalnej szkółki. Bardzo im zależy, aby jak najszybciej 
dofinansowanie otrzymać.  
 
Elżbieta Siwiec 
 - Nam też zależy.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 

Stanowisko przyjęto głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 

2. 
 
 

• Projekt uchwały w sprawie zobowiązania się do zapewnienia warunków 
do osiedlenia się na terenie Gminy Jastrzębie-Zdrój jednemu 
nieokreślonemu imiennie repatriantowi oraz członkom jego najbliższej 
rodziny z terytorium obecnej Republiki Armenii, Republiki 
Azerbejdżańskiej, Republiki Gruzji, Republiki Kazachstanu, Republiki 
Kirgiskiej, Republiki Tadżykistanu, Republiki Turkmenistanu, Republiki 
Uzbekistanu albo azjatyckiej części Federacji Rosyjskiej, 

 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 

0. 

 
• Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości i zasad ustalania oraz 

rozliczania dotacji celowej dla podmiotów prowadzących niepubliczne 
żłobki na terenie Miasta Jastrzębie-Zdrój, 

 
Janusz Buda 
 - Jest to inicjatywa uchwałodawcza Radnych. Nie ukrywam, że my również 
pracujemy nad tym, aby wprowadzić kompleksowy program dla rodziny m.in. 
poprzez wspieranie podmiotów niepublicznych. Dajcie nam szansę. Chcemy 
znaleźć dofinansowanie, ale nie pozbawiać środków innych. To jest dobra 
inicjatywa, ale musimy znaleźć środki.  
 
Iwona Rosińska 
  - Ile musielibyśmy poczekać? 
 
Janusz Buda 
 - Myślę, że I kwartał nowego roku. Musimy zobaczyć jak środki się poukładają. 
Jeśli teraz byśmy chcieli uchwałę podejmować to musielibyśmy określić z jakiego 
zadania zdejmujemy środki.  
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Iwona Rosińska 
 - Klika placówek niepublicznych zwróciło się do mnie z takim zapytaniem 
 i prośbą. Żeby utworzyć niepubliczną placówkę żłobkową są dość wysokie 
koszty. Muszą być spełnione odpowiednie wymogi i koszty są większe. Na dzień 
dzisiejszy żłobki niepublicznie nie chcą dzieci przyjmować ponieważ nie mają 
wsparcia i chcą likwidacji niepublicznych żłobków.  
 
Janusz Buda 
 - Zgadzam się, że standardy są wysokie. W tej chwili w budżecie nie widzę 
środków na ten cel. W wielu miejscach bym widział działania pro społeczne dla 
rodzin i seniorów tylko chodzi o środki finansowe. Doceniamy rolę niepublicznych 
żłobków bo uzupełniają żłobek publiczny.  
 
Anna Toborowicz 
 - Byłam w Żłobku i rozmawiałam z Panią Dyrektor i pracownikami. Obecnie w 
żłobku jest 128 dzieci.  
 
Magiera Bernadeta 
 - Była propozycja w ub. roku , aby utworzyć odziały szkolno-przedszkolne i 
wówczas byłyby miejsca dla 3 latków. 3 latki ze żłobka poszłyby do przedszkola i 
byłyby miejsca w żłobku. Trzeba myśleć perspektywicznie. Radni czasem 
politycznie się upierają, a nie myślą co będzie później. Wiemy, że Pani Prezydent 
chce dobrze, i był to dobry pomysł.  
 
Anna Toborowicz 
 - Nie wszyscy myślą politycznie.  
 
Iwona Rosińska 
 - Czy faktycznie  żłobki niepubliczne zgłaszały problemy? 
 
Joanna Cisek 
 - Tak. Panie Dyrektor ze żłobka w Szerokiej i ul. Katowickiej zgłaszały problemy. 
Chcą zamykać działalność, nie stać ich na utrzymanie.  
 
Iwona Rosińska 
 - Istnieje program ministerialny „Maluch” gdzie jest dofinansowanie 200 zł. 
Rodzice wówczas płacą mniej czesnego.  
 
Anna Toborowicz 
 - Co Państwo proponujecie? 
 
Janusz Buda 
 - Wnioskuję to, aby uchwałę zamrozić na jakiś czas.  
 
Iwona Rosińska 
 - Proszę o przegłosowanie projektu uchwały. Chciałam dodać, że jesteśmy 
jedyną Gminą, która nie ma takich dotacji.  
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Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 

Stanowisko przyjęto głosami: za – 2, przeciw – 0, wstrzymujących się – 

2. 

 
• Pismo Gimnazjum nr 8 w sprawie lokalizacji CUW, 

 
Radna Magiera zapoznała członków komisji z treścią pisma. 
 
Andrzej Pawłowski 
 - W piśmie poruszane były kwestie, że w SP nr 19 wycofano się z lokalizacji 
CUW po NKJO. Faktycznie wycofaliśmy się ponieważ w SP nr 19 Szkoła 
Podstawowa już jest. W Gimnazjum mamy w tym roku szkolnym  15 oddziałów i 
20 sal lekcyjnych. Stąd wziął się pomysł utworzenia CUW. Każdy chce mieć 
godne warunki.  
 
Tadeusz Gorgol 
 - Odniosłem takie wrażenie, że Dyrektorzy szkół boją się,  i będą robić wszystko, 
aby nie wpuścić do szkoły innej instytucji. Nie byłoby prościej przeznaczyć 
jednego budynku szkolnego na tego typu instytucje.  
 
Anna Toborowicz 
 - Wczoraj odbyło się dodatkowe posiedzenie Komisji Edukacji i Polityki 
Społecznej. Spotkaliśmy się z Przewodniczącym Rady Rodziców,  rodzicem G nr 8 
i Panią Dyrektor G nr 8. Była dyskusja. Prosiłam, aby przedstawić argumenty, 
które przeważają za tym, żeby było tak jak jest do dzisiaj, względnie 
wprowadzamy CUW. Na początku nie było odpowiedzi. Państwo z góry 
oczekiwali, że już podjęliśmy decyzję odnośnie CUW. Pani Dyrektor 
zaproponowała, aby od nowego roku szkolnego  dzieci z Zofiówki już wpisywać 
do I klasy Szkoły Podstawowej w obecnym Gimnazjum oraz z IV klasy Szkoły 
Podstawowej nr 10,  aby od nowego roku dzieci przechodziły do Gimnazjum. 
Stwierdziła, że budynek będzie wypełniony. Pani Prezydent powiedziała, że 
jeszcze decyzja nie została podjęta.  
 
Andrzej Pawłowski 
 - 3 stycznia będzie spotkanie z Radnymi w sprawie oświaty w mieście.  

 
• Pismo Zespołu Szkół Mistrzostwa Sportowego w sprawie 

dofinansowania kosztów wyżywienia,  
 
Anna Toborowicz zapoznała członków Komisji z treścią pisma.  
 
Tadeusz Gorgol 
 - Pamiętam jak zabiegano o zgodę na utworzenie tej szkoły. Było zapewnienie, 
aby wydać zgodę, a z resztą sobie poradzimy.  
 
 
Janusz Buda 
 - Nie możemy wybiórczo traktować Szkół. Dofinansowujemy dożywianie dzieci i 
musieliśmy zwracać pieniądze ponieważ o 50% mniej rodziców  zgłosiło się o 
pomoc.  
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Andrzej Pawłowski 
 - Biorąc pod uwagę, że konkurencja rośnie rozumiem zabiegi Pana Dyrektora o 
to, żeby szkoła dalej pozostawała atrakcyjna i na wysokim poziomie. Szkoła w 
tym roku miała braki w budżecie ponad 100 tys. zł. Żadna szkoła na siebie nie 
zarobi. Jeśli chcemy żeby dobrze funkcjonowała to trzeba do niej dopłacać. Jeżeli 
chcemy mieć szkołę na wysokim poziomie to trzeba w nią inwestować.  
 
Proponowany wniosek komisji 

 Komisja wnioskuje o dofinansowanie od roku szkolnego 2017/2018 kosztów 
wyżywienia dla uczniów klas mistrzostwa sportowego.  
 

Wniosek został przyjęty głosami: za – 2, przeciw – 0, wstrzymujących 
się – 1 

• Apel o pomoc, 
 
Komisja zapoznała się z apelem.  
 
Ad. 4 
 
Szkolnictwo zawodowe w naszym mieście i dalsze perspektywy rozwoju, 
 
Naczelnik wydziału Edukacji przedstawił informację dot. szkolnictwa zawodowego 
w naszym mieście i dalsze perspektywy rozwoju.  
 
Andrzej Pawłowski 
 - Proszę Państwa w Zespole Szkół nr 2 od dwóch lat ku naszemu zaniepokojeniu 
jest coraz słabszy nabór na kierunek  - technik hotelarstwa. Zależy nam, żeby 
ten kierunek utrzymać. W dwóch ostatnich latach łączymy te kierunki z innym 
kierunkiem technikum dlatego, że te klasy hotelarstwa byłyby mało liczne. W ZS 
nr 2 i ZSH wyrażamy zgodę na łączenie kierunków technikum. Pomimo tego, że 
nabór jest słaby chcielibyśmy go utrzymać . Chcemy, żeby każda szkoła miała 
swoją markę, żeby była z czymś kojarzona. W ZS nr 2 chcemy utrzymać kierunki 
hotelarsko-gastronomiczno turystyczne. Szkoła w tym kierunku kształci od wielu 
lat. Udało się nawiązać w ub. roku kontakt z Republiką Czeską tj. sanatorium, 
hotel. Czesi chętnie przyjmą naszych absolwentów. Możemy połączyć kierunki w 
ZSH i ZS nr 2. Nie mamy naboru na technika górnika. Nie chcemy tego kierunku 
zamykać. Mamy nadzieję, że trudny okres w górnictwie minie i uczniowie zaczną 
się rekrutować. W Zespole Szkół Zawodowych mamy kierunek – technik 
chłodnictwa i klimatyzacji. Kierunek jest odpowiedzią na zapotrzebowanie 
konkretnego pracodawcy. Klasa powstała i jest kontynuowana. Jesteśmy w 
trakcie pisania wniosku na wyposażenie pracowni dla tego kierunku. Pozostałe 
kierunki w szkołach będą kontynuowane. Celem nadrzędnym jest to, aby każda 
szkoła miała swoje kierunki, żeby szkoły ze sobą nie konkurowały.   
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Ad. 5 
 
Plan pracy Komisji na I półrocze 2017 r 
 
Komisja ustaliła Plan Pracy na I półrocze 2017 r.  
 
Plan pracy stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 
Ad. 6 
 
Wolne głosy i wnioski 
 
Andrzej Pawłowski 
 - Dziś zaczęliśmy przygotowywać uchwałę w sprawie opłat za Przedszkola gdzie 
zmieni się tylko jeden punkt. Chodzi o to, że opłaty możemy pobierać tylko od 
dzieci od 3-5 lat. W tej chwili w uchwale wszystkie dzieci są ujęte. Jak zdążymy 
przeprowadzić konsultacje społeczne to chciałbym uchwałę wprowadzić na 
najbliższą Sesję. Prosiłbym o zaopiniowanie projektu uchwały w trakcie obrad 
Sesji.  
 
Anna Toborowicz 
 - Dobrze.  
 
Iwona Rosińska 
 - Chciałam zapytać odnośnie boiska przy SP nr 9, czy będą jakieś prace jeszcze 
wykonywane czy remont jest zakończony? 
 
Andrzej Pawłowski 
 - Wydaje mi się , że remont jest zakończony. 
 
Ad. 7 
 
Przyjęcie protokołów.  
 
Protokół z posiedzenia Komisji w dniu 13 września 2016 został przyjęty głosami: 
za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
 
Protokół z posiedzenia Komisji w dniu 23 listopada 2016 został przyjęty głosami: 
za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
 
Ad. 8 
 
Zakończenie posiedzenia  
 
Przewodnicząca Komisji podziękowała wszystkim za przybycie po czym 
zakończyła posiedzenie.  
 
Protokołowała      Przewodnicząca Komisji  
Monika Dulewicz          Anna Toborowicz  


